
ZASADNUTIE 7.7.2024 VV SF (online) 

Prítomní: 8 členovia VV SF T.Takáč, M.Andor, B.Targoš, M.Kamenský, R.Sedlárik, L.Harsa, M.Kunsch, 

V.Badura 

Prizvaní: J.Kunštár, V.Ambrozek – R.Behančín, M.Herko 

Ospravedlnený: I.Čuhár, poslal vyjadrenia k prerokvaným bodom 

1.) VV SF bol Uznášania schopný  

Zapisovateľ: V.Ambrozek 

Overovateľ: M.Kamenský 

2.) Ivan Čuhár vyjadrenia 

VV SF hlasoval o akceptovaní vyjadrení k prerokovaným bodom od člena VV SF 

Hlasovanie: ZA 5+1, PROTI 1, ZDRŽALI SA 2 

3.) Vysvetlenia Rastislava Behančina k nahrádam z 1.polroka 2021 za sprievod delegovaných osôb 

UEFA. 

    - Nedoriešený bod z minulých zasadnutí. P. Behančin požiadal o osobné vysvetlenie na zasadnutí 

VV. Objasnil nevyplatené platby ohľadom akcií reprezentácií a počas Ligy Majstrov, do diskusie sa 

zapojil  T.Takáč, L.Harsa, M.Kamenský. 

Návrh: Do konca roka sa podlžnosti vyplatia po konzultácii z ekonómkou SF 

Hlasovanie: ZA 7+1, PROTI 0, ZDRŽALI SA 1 

3. Schvaľovanie dotácie pre brankársky kemp Milana Herka 

Reprezentačný tréner brankárov objasnil okolnosti a náklady na kemp HermiKemp 2024. Požiadal 

o dotáciu vo výške 2000,- eur.  

Návrhy: 

M. Andor požiadal zakomponovať položku do budúceho rozpočtu. 

Hlasovanie: ZA 7+1, PROTI 0, ZDRŽALI SA 1 

4. Schválenie programu reprezentácii na 2.polrok 2024.  

Hlasovanie: ZA 8+1, PROTI 0, ZDRŽALI SA 0 

5. Schvaľovanie personálneho obsadenia a ohodnotenia novej exekutívy súťaží a jej komisií.  

Jozef Kunštár predniesol svoju predstavu o obsadení komisií exekutívy SF 

Hlasovanie: ZA 0, PROTI 1, ZDRŽALI SA 7 (Čuhár) 

Návrh aby zástupcov klubov volili samotné kluby. 

Hlasovanie: ZA 7, PROTI 0, ZDRŽALI SA 1 

Návrh exekutívy: 

 



Hlasovanie: ZA 2+1, PROTI 0, ZDRŽALI SA 6 

VV zaviazal J. Kunštára vypracovať nový návrh exekutívy. Odmeňovanie bude schválené až pri novej 

štruktúre.  

Hlasovanie: ZA 8, PROTI 0, ZDRŽALI SA 0 

6. Schvaľovanie rozpisu súťaží 2024/2025. 

Slovo dostal nový šéf exekutívy Jozef Kunštár.  

- Rozpis súťaže, juniorky diskusia, zapojili sa Kunsch, Kamenský, Andor, Targoš 

Hlasovanie: ZA 5, PROTI 0, ZDRŽALI SA 3, NEHLASOVAL 1 

- Počet zahraničných hráčov 

- slovenský pohár nie je povinnosť 

Hlasovanie: ZA 1, PROTI 6, ZDRŽALI SA 1, NEHLASOVAL  

Vetácie: 

Kluby majú právo pred začiatkom súťažného ročníka, príp. počas prebiehajúcej základnej časti 

súťažného ročníka vetovať maximálne jedného rozhodcu a jedného delegáta, ktorí boli v 

predchádzajúcej ALEBO AKTUÁLNEJ sezóne delegovaní minimálne v jednom súťažnom zápase 

predmetného klubu. 

Hlasovanie: ZA 7, PROTI 0, ZDRŽALI SA 1 

Mestské ligy. RS A/1/b vyňať 

Hlasovanie: ZA 7, PROTI 1, ZDRŽALI 0, NEHLASOVAL 1 

RS schválenie 

Hlasovanie: ZA 8, PROTI 0, ZDRŽALI 0, NEHLASOVAL 1 

7. Vytvorenie pozície generálneho sekretára. 

Hlasovanie: ZA 5, PROTI 1+1, ZDRŽALI SA 2 

8. Ukončenie zasadnutia 

 

Zapísal: V.Ambrozek, Overil: M.Kamenský 


